
Protokół nr 2/24

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły

w dniu 27 czerwca 2024 roku

Urząd Miasta Piły

pokój 137

(czas trwania godz.: 10:00 -10:30)

Na posiedzeniu obecnych było 4 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Nieobecna radna Magdalena Pabich.

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

Jan Szwedziński przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powitał

radnych, po stwierdzeniu quorum przystąpił do realizacji proponowanego porządku

obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Zatwierdzenie projektu protokołu nr 1/24 z 27.05.2024 r.

3. Zaopiniowanie skargi i Pana XXX na Prezydent Miasta Piły.

4. Wolne wnioski i sprawy różne.

Ad 1.

Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Ad 2.

Zatwierdzenie projektu protokołu nr 1/24 z 27.05.2024 r.

Protokół z dnia 27 maja 2024 r. został zatwierdzony 4 głosami “za” (głosowało 4

radnych).

Ad 3.

Zaopiniowanie skargi Pana XXX na Prezydent Miasta Piły.
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Jan Szwedziński przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił

przedmiot skargi. Powiedział, ze od kilku lat na terenie kraju jest obserwowana

rywalizacji handlowa między firmami geoinformatycznymi, zajmującymi się

zarządzaniem i udostępnianiem danych przestrzennych dla gmin z tematu

,,zagospodarowanie przestrzenne”. Na początku zwracają się do gminy o udostępnienie

danych przestrzennych, następnie korzystając z zagranicznego oprogramowania

walidacyjnego wykazują brak poprawności otrzymanych danych. Komisja otrzymała

obszerny materiał, przygotowany przez Panią Prezydent, który doskonale wyjaśnia

kwestie poruszane w skardze.

Radna Kama Frąckowska-Pilarska powiedziała, celem skargi jest wykazanie

niekompetencji firm, dotychczas obsługujących jednostkę gminy i przejęcie ich zleceń

na obsługę geoinformatyczną w zakresie danych przestrzennych.

Radna Gabriela Milska powiedziała, że firmy nie ponoszą z tego tytułu konsekwencji,

jedynie chcą pozyskać nowych klientów. Uważa, że skarga jest bezzasadna.

Radna Kamila Karwacka powiedziała, że również uznaje skargę za bezzasadną

ponieważ jest informacja w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym

oraz Rozporządzeniu Ministra Rozwoju Pracy i Technologii w sprawie zbiorów danych

przestrzennych oraz metodach w zakresie zagospodarowania przestrzennego, że pliki

powinny być przekazywane w formie GML co jest realizowane przez pracowników

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. Jeżeli firma chciałaby plik GML w innym formacie

niż obecnie udostępnionym, musiałaby wykazać że jest to niezbędne do realizacji

zadania publicznego.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała skargę jako ,,bezzasadną” przy 4

głosach ,,za” (głosowało 4 radnych)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Wolne wnioski i sprawy różne.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Jan Szwedziński, Przewodniczący

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zakończył posiedzenie komisji.

Protokół sporządziła:

Aleksandra Nowotna-Wypuść Przewodniczący

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Jan Szwedziński

Protokół nr 2/24 IX kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1. Kama Frąckowska - Pilarska

2. Kamila Karwacka

3. Gabriela Milska

4. Magdalena Pabich
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